

VIETNAM  
越南

4天DAYS 3晚NIGHTS

## 胡志明市 / 美奈

HO CHI MINH CITY / MUI NE

### 行程精粹 HIGHLIGHTS

- 📍 红沙丘
- 📍 仙女溪
- 📍 滨城市场

- 📍 Red Sand Dune
- 📍 Fairy Stream
- 📍 Ben Thanh Market

### 特选膳食 SPECIAL CUISINE

- ★ 黄燕自助餐
- ★ 滨义河巡航晚餐

- ★ Hoang Yen Buffet
- ★ Ben Nghe Cruise Dinner

4天DAYS 3晚NIGHTS

# 胡志明市/美奈

HO CHI MINH CITY/ MUI NE

Tour Code: 4SGN G9.6



俊旅游 603-8060 1199



## 1 吉隆坡 ✈️ 胡志明市

- 📍 **统一府** ..... 是之前南越总统的住所、也是之前南越的军事基地。
- 📍 **战争博物馆** ..... 又叫美军战争罪恶馆、该地方陈列着美军于越战期间所使用的武器包括：战车、飞机、重型机枪、炮弹等。
- 📍 **红教堂** ..... 为胡志明市地标。教堂由法国人建于1877-1883年间，因其以砖红的外观而得名。
- 📍 **邮政总局** ..... 该邮局建于1886-1891年间，是一座拥有浓厚法式建筑风格的建筑物。
- 📍 **玉皇寺** ..... 位于越南胡志明市第一郡Mai Thi Luu 街。它由中国广东移民兴建于1909年。自1984年起，有了新的中国名字福海寺。

## 2 胡志明市 🚗 美奈

- 📍 **仙女溪** ..... 是流经美奈东侧的一条小溪，掩藏在浓密的树林里，映衬在蓝天白云之间，在沙丘与岩层之中，那景色十分独特震撼。
- 📍 **红沙丘** ..... 是美奈观赏夕阳的绝好位置。挑一高处坐下，看着夕阳渐渐地西沉，映红了半个天际，紫色的晚霞与棕红色的沙丘在落日余晖的笼罩下显得更加艳丽，整个气氛浪漫至极。
- 📍 **美奈渔村** ..... 了解当地渔民的生活，您也可以在此购买新鲜又便宜的海鲜。

## 3 美奈 🚗 胡志明市

- 📍 **白沙丘** ..... 路上途径一边是海滩一边是沙漠的海岸线，这里曾经被评为南越最美丽的沿海公路。
- 📍 **堤岸** ..... 越南最大的唐人街，这里坐落着庞大的平西市场，出售新鲜农产品、海鲜、织物和漆器等各种商品。
- 📍 **天后庙** ..... 是一座由越南广东籍华人于19世纪建立的妈祖庙，位于越南胡志明市堤岸的阮鹰街，内奉被中国东南沿海人供奉为海神的妈祖。
- 📍 **滨城市场** ..... 胡志明市最中心的传统市集。自由逛街购买当地纪念品。

## 4 胡志明市 ✈️ 吉隆坡

- 📍 **机场** ..... 前往机场乘坐班机返回家园。

## 1 KUALA LUMPUR ✈️ HO CHI MINH

- 📍 **Reunification Palace** ..... Is the residence of the former President of South Vietnam and the military base of South Vietnam.
- 📍 **War Remnants museum** ..... Also known as the US Army War Crimes Museum, which displays the weapons used by US military during the Vietnam war including warship, planes, heavy machine guns and artillery shells.
- 📍 **Notre Dame Cathedral** ..... Which is regarded as the landmark of Ho Chi Minh City, the church was built by French from 1877 to 1883 and was named after its brick-red appearance.
- 📍 **General Post Office** ..... was built in from 1886 to 1891, it was a building with a strong French architectural style.
- 📍 **Jade Emperor Pagoda** ..... A Taoist pagoda located at Mai Thị Lựu Street. It was founded by a Chinese migrant. It is also known from 1984 by the new Buddhist name Phước Hải Tự.

## 2 HO CHI MINH CITY 🚗 MUI NE

- 📍 **Fairy Stream** ..... is a small stream flowing through the east side of Mui Ne, hidden in the thick woods, against the blue sky and white clouds in the sand dunes and rock formations, the scenery is very unique and shocking.
- 📍 **Red Sand Dunes** ..... A great place to watch sunset in Mui Ne. Pick a high place to sit down, watch the sunset gradually sink, red, half a sky, purple sunset and brown red sand dunes under the glory of the setting sun, the whole atmosphere is romantic pole.
- 📍 **Mui Ne Fishing village** ..... learn about the life of local fisherman. You can also buy fresh and cheap seafood here.

## 3 MUI NE 🚗 HO CHI MINH CITY

- 📍 **White Sand Dunes** ..... A great place to watch sunrise. On the road, one side is beach and the other side is the desert coastline. This was once named the most beautiful coastal road in South Vietnam.
- 📍 **Cho Lon** ..... is Vietnam's largest Chinatown, where sprawling Binh Tay Market offers everything from fresh produce and seafood to fabric and lacquerware.
- 📍 **Thien Hau Pagoda** ..... is a Chinese-style temple of the Chinese Goddess of Sea, Mazu on Nguyễn Trãi Street in the Cholon of District 5 in Ho Chi Minh City, Vietnam.
- 📍 **Ben Thanh Market** ..... The most central traditional market in Ho Chi Minh. Go shopping for local souvenirs.

## 4 HO CHI MINH CITY ✈️ KUALA LUMPUR

- 📍 **Airport** ..... Transfer to airport for flight departure back home.



## 备注

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权利，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁 - 11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

## TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.